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Abstract (en)
The present invention relates to an alpine or cross-country ski boot fitted with a heating device, comprising a heating unit accommodated in the sole
of the boot, this heating unit comprising a catalytic burner (3) and a plate for diffusion of the heat positioned in the zone of support of the foot of the
wearer of the boot, a source of fuel gas (13) connected to the catalytic burner (3) by means of a reducing valve (15), and a heating control device.
<??>This boot is characterised in that the source of fuel gas is constituted by an interchangeable gas cartridge (13) and in that means (12) are
provided on the upper (11) or the vamp of the boot to receive and hold in position the interchangeable gas cartridge (13) and connect it to the supply
circuit of the catalytic burner (3). <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne une chaussure de ski alpin ou de randonnée pourvue d'un dispositif de chauffage, comportant un ensemble
chauffant logé dans la semelle de la chaussure cet ensemble chauffant comprenant un brdleur catalytique (3) et une plaque de diffuksion de la
chaleur placée dans la zone d'appui du pied du porteur de la chaussure, une source de gaz combustible (13) reliée au brileur catalytique (3)
par l'intermédiaire d'un détendeur (15), et un dispositif de commande du chauffage. Cette chaussure est caractérisée en ce que la source de gaz
combustible est constituée par une cartouche de gaz interchangeable (13) et en ce que des moyens (12) sont prévus sur la tige (11) ou I'empeigne
de la chaussure pour recevoir et maintenir la cartouche de gaz interchangeable (13) en position et la raccorder au circuit d'alimentation du braleur
catalytique (3).
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